
 
 
 

 

Št.: 032-09/2024  
Datum: 15. 4. 2024  
 

Z A P I S N I K 
 
10.  seje Občinskega sveta Laško, ki je bila v sredo, 3. aprila 2024, ob 17. uri, v Modri dvorani 
Thermane Laško. 
 
 

AD A1 Ugotovitev sklepčnosti  

 
Uvodoma je bilo ugotovljeno, da seji prisostvuje 20 članov občinskega sveta, kar pomeni, da je, 
skladno z 32. členom statuta, občinski svet sklepčen. 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Marjan Belej, Janko Cesar, Uroš Deželak, Katja Goluh, Borut Karl, 
Enej Kirn, Matej Kodrun, Nuša Konec Juričić, Marjan Kozmus, Nika Kunšek, Goran Lokošek, Uroš 
Lukić, Marjan Mačkošek, Štefanija Pavčnik, Matjaž Pikl, Janja Sluga, Liza Škorja, mag. Roman 
Tušek, Mario Vrbovšek, Boštjan Vrščaj. 
 
Opravičil: Jože Senica. 
 
Takoj po začetku seje sta se pridružila še Tomaž Aljaž Vesenjak in Robert Medved. 
  
Na seji so poleg članov občinskega sveta prisostvovali tudi: 
 

1. Marko Šantej župan 

2. Danijela Bevk Knez direktorica Občinske uprave 

   

 Uslužbenci občinske uprave:  

3. Tanja Grabrijan Kabinet župana 

4. Stanka Jošt Oddelek za gospodarske dejavnosti 

5. Luka Picej Režijski obrat 

6. Dimitrij Gril Oddelek za družbene dejavnosti, pravne in splošne 
zadeve 

7. Nataša Gradišnik Padežnik Oddelek za proračun in javne finance 

   

 Drugi vabljeni:  

8. Polonca Teršek CSD Celje, Enota Laško 

9. Janja Knapič Zdravstveni dom Laško 

10. Andrej Podpečan OŠ Antona Aškerca Rimske Toplice 

11.  Marko Sajko OŠ Primoža Trubarja Laško 

12.  Matej Jazbinšek Knjižnica Laško 

13. Tina Belej STIK Laško 

14. Jerica Laznik Mokotar Vrtec Laško 

15. Tomaž Novak Komunala Laško 

   

 Tisk, TV:  

16. Boža Herek TV Krpan 

17.  Bojana Avgustinčič NT - RC 
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* pride Tomaž Aljaž Vesenjak (21 prisotnih) 

 
 

AD B  Sprejem dnevnega reda 

 
Župan je predstavil predlagani dnevni red. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme naslednji dnevni red:    
 

1. Sprejem zapisnika 9. seje z dne 14. 2. 2024 
 

2. Realizacija sklepov 9. seje z dne 14. 2. 2024 
 

3. Področje družbenih dejavnosti 
3/1   Letna poročila za leto 2023: 

a) Center za socialno delo Celje, Enota Laško 
b) JZ Zdravstveni dom Laško 
c) JZ Glasbena šola Laško - Radeče 
d) Javni sklad RS za kulturne dejavnosti, Območna izpostava Laško 
e) JZ Knjižnica Laško 
f) JZ STIK Laško 
g) JZ Vrtec Laško 
h) JZ Osnovna šola Antona Aškerca Rimske Toplice 
i) JZ Osnovna šola Primoža Trubarja Laško 

            3/2  Soglasje k izplačilu redne delovne uspešnosti direktorjev javnih zavodov 
    3/3  Predlog Pravilnika o sofinanciranju programov društev na področju turizma v občini  
           Laško 

 
4. Področje okolja in prostora ter komunalnih dejavnosti 

4/1  Gospodarski načrt JP Komunale Laško, d. o. o., za leto 2024 
4/2  Elaborat o oblikovanju cene storitev 24-urne dežurne službe v Občini Laško 
4/3  Predlog Odloka o določitvi takse za obravnavo zasebnih pobud za spremembo  
       namenske rabe prostora v občinskem prostorskem načrtu Občine Laško – 1. obravnava 
4/4  Načrt razvoja in vzdrževanja občinskih cest za obdobje 2024-2029 
4/5  Zaključno poročilo izvedbe projekta Parkirišča za avtodome na Šmohorju 

 
5. Področje proračuna in javnih financ ter premoženjskih zadev 

5/1  Predlog Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Laško za leto 2023 
5/2  Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Laško za leto 2023 

 
6. Odgovori na vprašanja in pobude 

 
7. Vprašanja in pobude 

 
Številka:  032-09/2024 
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*pride Robert Medved (22 prisotnih) 
 

AD  B 1  Sprejem zapisnika 9. seje Občinskega sveta Laško z dne  14. 2. 2024 

 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško potrjuje zapisnik in sklepe 9. seje z dne 14. 2. 2024. 
   

Številka:  032-01/2024 
 
 

AD  B 2 Sprejem realizacije sklepov 9. seje Občinskega sveta Laško z dne 14. 2. 2024 

 

Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško potrjuje realizacijo sklepov 9. redne seje z dne 14. 2. 2024. 
 
Številka:  032-01/2024 
 
 

AD B  3/1 Letna poročila za leto 2023: 
           a) Center za socialno delo Celje, Enota Laško 
           b) JZ Zdravstveni dom Laško 
           c) JZ Glasbena šola Laško - Radeče 
           d) Javni sklad RS za kulturne dejavnosti, Območna izpostava Laško 
           e) JZ Knjižnica Laško 
            f) JZ STIK Laško 
           g) JZ Vrtec Laško 
           h) JZ Osnovna šola Antona Aškerca Rimske Toplice 
            i) JZ Osnovna šola Primoža Trubarja Laško 

 
Uvodno obrazložitev s povzetkom razprave na Odboru za družbene dejavnosti in društva je podal 
predsednik odbora Enej Kirn.  
 
V razpravi občinskih svetnikov so bile izpostavljene naslednje zadeve:  
 
ZD Laško 
 
Svetniška skupina SDS je vodstvu ZD zastavila tri vprašanja, na katere je prejela odgovore, s 
katerimi seznanja občinski svet: na vprašanje ali se lahko zgodi, da Laško izgubi zdravnika od petka 
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od 20. ure do ponedeljka do 7. ure, je bilo odgovorjeno, da je v tem času dosegljiv dežurni zdravnik. 
Na vprašanje v zvezi z zaposlitvijo kliničnega psihologa je bilo odgovorjeno, da se pričakuje zasedba 
tega delovnega mesta v naslednjem letu; opravlja se namreč štipendijska shema za to delovno 
mesto; edini primanjkljaj je pri tem dipl. med. sestra, ki bi jo bilo potrebno zagotoviti; postavljeno je 
bilo tudi vprašanje, kako zagotoviti atraktivnost delovnega mesta zdravnika? Pred leti je bilo v okviru 
stanovanjske sheme sprejeto, da ima medicinsko osebje prednost pri pridobitvi stanovanja v občini. 
Obstoječe vodstvo zagotavlja vse potrebno za ohranitev določenih delovnih mest (npr. štipendira 
ginekologa in zobozdravnika). 
 
Dodano je bilo, da se je v stanovanjsko shemo za dodelitev stanovanj dodalo še delovno mesto 
zobozdravnika. 
 
V razpravi sta sodelovala: Robert Medved – SDS in Marko Šantej – župan. 
 
STIK Laško 
 
Predsednik Odbora za gospodarski razvoj občine je povedal, da je odbor obravnaval letno poročilo 
in podal naslednje pripombe:  

- slabo izkoriščanje nočitvenih kapacitet v Savinji, 
- poročilo je izredno obsežno, prihodkovni in odhodkovni del pa je zelo skop, 
- pripravi naj se predlog izboljšav turistične ponudbe, 
- koliko sredstev se nameni za vzdrževanje objektov, ki jih imajo v upravljanju in kaj se je 

izvedlo v preteklem letu? 
- Pivovarna Laško bo slavila 200-letnico varjenja piva v Laškem; krožijo zaskrbljujoče 

informacije, da naj bi sedanji lastnik takrat začel sistematično promovirati blagovno znamko 
LPU, tako da se zna zgoditi, da bo pivovarna takrat v popolnoma drugi barvi.  

 
Izpostavil je tudi, da je že trikrat zahteval podrobnejše finančno poročilo o prireditvi Pivo in cvetje v 
letu 2023. Ker ga ni pridobil, je iz javno dostopnih podatkov pripravil analizo in povzel stroške 
prireditve v lanskem letu: 
 
prihodkovni del:  

• Pivovarna Laško 150.000 EUR (+ DDV 33.000 EUR) 

• prodane vstopnice: 219.917,27 EUR (+ DDV 20.892 EUR) 

• prodana pijača: 122.805,62 EUR 

• ostalo: 57.000 EUR 
skupaj 604.522,40 EUR 

 
občina je imela dva prihodka:  

• najemnina (gostinska ponudba): 28.900 EUR 

• parkirnina: 10.200 EUR 
 
skupaj prihodki: cca 643.622,40 EUR 
 
odhodkovni del: 

• poknjiženi stroški 510.685 EUR (+ DDV cca 53.000 EUR – za dva večja odhodka) 

• občina : 81.640 EUR 

• strošek zaposlenih - plača dveh zaposlenih cca 48.060,76 EUR 
 
skupaj odhodki : 693.385 EUR 
 
To pomeni, da je prireditev stala Občino in STIK cca 50.000 EUR. 
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Ugotavlja tudi, da je strošek dela v STIK-u v letu 2023 narasel za 22% v primerjavi z letom 2022 – 
tudi to bi bilo potrebno pojasniti v letnem poročilu. 
 
V nadaljevanju razprave je bilo še izpostavljeno, da je potrebno vzpostaviti odnos  s pivovarno; gre 
za koriščenje vode, okolja, ljudi, osnovnih sredstev; zato je potrebno pripraviti strategijo sodelovanja.  
 
Župan je opozoril, da se je v razpravi potrebno držati vsebine točke, ki je na dnevnem redu. Dodal 
je še, da je z odlokom določena varovalka, da lastnik brez soglasja občine ne more spremeniti vedute 
in barv. 
 
V razpravi so sodelovali: Marjan Mačkošek – Gibanje Svoboda, Robert Medved – SDS in Marko 
Šantej – župan. 
 
OŠ Antona Aškerca Rimske Toplice 
 
Nova telovadnica se gradi za potrebe šole, namenjena pa naj bi bila tudi temu, da zadovolji interese 
Rimskih term. Ekipa iz Rimskih term je ugotovila, da naj bi bilo igrišče v telovadnici prekratko za 20 
cm in preozko za 40 cm; če pride v Rimske terme kakšna reprezentanca, ne bo mogla uporabljati 
telovadnice.  
 
Pojasnjeno je bilo, da je eno spodbujanje športne aktivnosti, drugo so društvene dejavnosti, tretje so 
površine, ki so namenjene za vzgojo in izobraževanje, četrto je certificiranje športnih objektov, da 
zadostijo določenim tipom tekmovanj. Dvorana bo na koncu primerna za marsikatero dejavnost 
(odbojka, košarka,…), ne pa za vse (rokomet). Vsekakor bo primerna za osnovni namen, to je za 
vzgojo in izobraževanje, če pa jo možno certificirati še za kaj drugega, kar bi pomenilo doprinos v 
lokalni skupnosti, pa bo tudi to izvedeno.  
 
Opozorjeno je bilo, da kljub temu, da je lokalni skupnosti v interesu turizem, gre v konkretnem 
primeru izgradnje telovadnice za javna sredstva. Rimske terme so zasebna gospodarska družba, 
tako da če jim je v interesu uporaba objekta, bi lahko šli v javno-zasebno partnerstvo.   
 
V razpravi so sodelovali: Robert Medved – SDS, Janja Sluga – Gibanje Svoboda, Dimitrij Gril – OU, 
Marko Šantej – župan. 
 
OŠ Primoža Trubarja Laško 
 
Na vprašanje, če šolska kuhinja sedaj v redu deluje, je bilo odgovorjeno, da so bile reklamacije 
podane v garancijskem roku in so sedaj zaključene. Prezračevanje sedaj deluje. Glede hlajenja pa 
se bo pokazalo, ko bodo višje temperature.  
 
V razpravi sta sodelovala: Robert Medved – SDS, Dimitrij Gril – OU. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
1. Občinski svet Laško se je seznanil z Letnim poročilom Centra za socialno delo Celje,      

Enota Laško, JZ Zdravstveni dom Laško, JZ Glasbena šole Laško – Radeče, JSKD, 
Območna izpostava, JZ Knjižnica Laško, JZ STIK Laško,  JZ Vrtec Laško,  JZ OŠ 
Antona Aškerca Rimske Toplice, JZ OŠ Primoža Trubarja Laško, za leto 2023 v 
priloženi vsebini. 
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Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
2. Občinski svet Laško daje JZ Zdravstveni dom Laško,  JZ Glasbena šola Laško – 

Radeče, JZ Knjižnica Laško, JZ STIK  Laško, JZ Vrtec Laško, JZ OŠ Antona Aškerca 
Rimske Toplice in JZ OŠ Primoža Trubarja Laško, soglasje k razporeditvi presežka 
prihodkov nad odhodki iz leta 2023. 

 
Številka: 014-05/2024 
 
 

AD B 3/2 Soglasje k izplačilu redne delovne uspešnosti direktorjev javnih zavodov 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Dimitrij Gril. Poudaril je, da je ministrstvo priporočilo 
svetom javnih zavodov, da se zaradi izjemno zaostrenih kadrovskih težav ter posledično povečanih 
obremenitev pri izvajanju dodatnih ukrepov za nemoteni pouk vzgojno – izobraževalnega dela v letu 
2023 ravnateljem nameni 5% letne mase osnovne plače.   
 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da ni nekih argumentov, zakaj bi edino direktorica STIK-a dobila 
manjši odstotek. Verjetno so bile tudi tam zaostrene razmere. Poudarjeno je bilo, da je potrebna 
sinergija med občino in direktorico STIK-a, saj je pri doseganju rezultatov odločilno tudi to, kakšne 
so usmeritve in aktivnosti ustanovitelja.  
 
V razpravi je sodeloval Robert Medved – SDS. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
1. Občinski svet Občine Laško daje soglasje k sklepu Sveta zavoda Zdravstvenega doma 

Laško, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti za leto 2023 v. d. direktorice mag. 
Janje Knapič, v. d. pomočnice direktorice  za področje zdravstvene nege Leonide 
Perčič Šeligo in  v. d. pomočnika direktorice za tehnično področje Tomažu Kavzerju 
nameni 5 %  letnih sredstev njihovih osnovnih plač. 

 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
2. Občinski svet Občine Laško daje soglasje k sklepu Sveta zavoda Glasbene šole Laško 

– Radeče, da se za izplačilo redne delovna uspešnosti za leto 2023 ravnateljice Rosane 
Jakšič nameni 5 %  letnih sredstev njenih osnovnih plač. 
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Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 3: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
3. Občinski svet Občine Laško daje soglasje k sklepu Sveta zavoda Vrtca Laško, da se 

za izplačilo redne delovna uspešnosti za leto 2023 ravnateljice Jerice Laznik Mokotar 
nameni 5 %  letnih sredstev njenih osnovnih plač. 

 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 4: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
4. Občinski svet Občine Laško daje soglasje k sklepu Sveta zavoda OŠ Antona Aškerca 

Rimske Toplice, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti za leto 2023 ravnatelja 
Andreja Podpečana  nameni 5 % letnih sredstev njegovih osnovnih plač. 

 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 5: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
5. Občinski svet Občine Laško daje soglasje k sklepu Sveta zavoda OŠ Primoža Trubarja 

Laško, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti za leto 2023 ravnatelja Marka Sajka  
nameni 5 % letnih sredstev njegovih osnovnih plač. 

 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 6: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
6. Občinski svet Občine Laško daje soglasje k sklepu Sveta zavoda Knjižnice Laško, da 

se za izplačilo redne delovne uspešnosti za leto 2023 direktorja Mateja Jazbinška 
nameni 5 %  letnih sredstev njegovih osnovnih plač. 

 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 7: 

Prisotnih 22 

ZA 20 

PROTI 2 

 
Občinski svet Laško je z večino glasov sprejel naslednji 

SKLEP: 



  8 

7. Občinski svet Občine Laško daje soglasje k sklepu Sveta zavoda JZ STIK Laško, da 
se za izplačilo redne delovna uspešnosti za leto 2023 direktorice Tine Belej nameni 3 
%  letnih sredstev njenih osnovnih plač. 

 
Številka:  014-06/2024 
 
 
 

AD B 3/3  Predlog Pravilnika o sofinanciranju programov društev na področju turizma v  
                 občini Laško 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Dimitrij Gril.  
 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da je znesek 3.000 EUR prenizek, da bi se s tem podprlo 
hortikulturno in turistično dejavnost v občini. S turizmom se namreč ukvarja več društev, od 
zgodovinskih, etnoloških, kmečkih ipd.  
 
4. člen določa, da mora upravičenec izpolnjevati med drugim tudi pogoj, da je v skladu z zakonodajo 
registriran najmanj dve leti pred objavo razpisa. Zakaj je potreben takšen pogoj? 
 
Pojasnjeno je bilo, da se s tem preprečuje, da bi se zbrali npr. trije člani družine, ustanovili društvo 
in se prijavili na razpis, po pridobitvi sredstev pa bi prenehali delovati. Če društvo deluje vsaj dve 
leti, gre za resno društvo; enak je pogoj tudi pri ostalih razpisih za društva z drugih področij. 
 
Glede višine sredstev je bilo pojasnjeno, da je bil ta znesek 3.000 EUR določen in potrjen že s 
sprejemom proračuna za leto 2023. Sama višina sredstev ni stvar pravilnika in se lahko spreminja 
in prilagaja vsakokrat s sprejemom proračuna. Ta sredstva so namenjena za delovanje društev. 
Etnološka in zgodovinska društva se prijavljajo na razpis za sofinanciranje društev na področju 
kulture. Ta pravilnik pa je namenjen turističnim društvom, ki se do sedaj niso mogla prijaviti na noben 
drug razpis (dejansko gre za štiri društva). Za sofinanciranje projektov se še vedno lahko vsa društva 
prijavijo na razpis za sofinanciranje projektov in prireditev.  
 
V razpravi so sodelovali: Robert Medved – SDS, Matjaž Pikl – SLS, Janko Cesar – SLS, Marjan 
Mačkošek – Gibanje Svoboda, Štefanija Pavčnik – SDS, Marko Šantej – župan.  
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 22 

ZA 19 

PROTI 3 

 
Občinski svet Laško je z večino glasov sprejel naslednji  

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Pravilnik o sofinanciranju programov društev na področju 
turizma v občini Laško v predloženi vsebini. 
 
Številka: 007-03/2024 
 
 

AD B  4/1   Gospodarski načrt JP Komunale Laško, d. o. o., za leto 2024 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal direktor JP Komunale Laško Tomaž Novak. 
 
V razpravi je bila podana pobuda, da se zabojniki za ločeno zbiranje odpadkov, če je to ekonomično, 
namestijo tudi na podeželju.  
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Pojasnjeno je bilo, da je v skladu z letnim planom predvideno, da skupaj s krajevnimi skupnostmi 
nadaljujejo aktivnosti. Vključila se bodo predvsem gospodinjstva na območjih, kjer je bila v preteklosti 
obnovljena oz. zgrajena nova infrastruktura. Razmišlja se tudi o tem, kako postopati na težje 
dostopnih območjih, kamor se z obstoječimi vozili ne morejo pripeljati. Možna je sicer nabava 
manjšega vozila, vendar je treba upoštevati ekonomiko, saj ima le-to posledično lahko vpliv na ceno 
odvoza odpadkov.  
 
Izpostavljeno je bilo območje Lahomnega, kjer se je obnavljalo cestišče. Ali se hkrati polaga tudi 
infrastruktura za optiko, na katero čakajo krajani že več let? Tudi ko se bodo polagale cevi na Strmci, 
bi bilo smiselno dati še cevi za optiko. Kako se v teh primerih to financira oz. na katerih postavkah 
so potem vidna sredstva, ki so namenjena za te zadeve? 
 
Komunala pri izvedbi del v večini primerov sopolaga t. i. dvojčke, ki služijo za kasnejšo optično 
razpeljavo (v nekaterih primerih - po dogovoru z občinskimi službami - tudi za potrebe druge 
infrastrukture kot je npr. javna razsvetljava, kanalizacija ipd.). Vsak projekt obnove ali novogradnje 
se prijavi na AKOS (Agencija za komunikacijska omrežja in storitve RS), kjer zainteresirani ponudniki 
sporočijo oz. se prijavijo k sodelovanju. Hkrati se vodi tudi aktiven dialog s podjetjem RUNE, ki se 
sproti vključuje  glede na svoje plane. Tako je bilo tudi na Strmci: kar je bilo zgrajeno v sklopu 
novogradnje kanalizacije in zamenjave vodovoda za vzhodni del Strmce, so bile dodane tudi cevi za 
širokopasovno omrežje.  
 
V razpravi so sodelovali: Janko Cesar – SLS, Robert Medved – SDS, Tomaž Novak – JP Komunala 
Laško, Marko Šantej – župan. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji  

SKLEP: 
1. Občinski svet Laško potrjuje Gospodarski načrt Komunale Laško za leto 2024 v 

predloženi vsebini. 
 

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji  

SKLEP: 
2. Občinski svet Laško v skladu s svojimi pristojnostmi pooblašča nadzorni svet 

Komunale Laško, da v tekočem letu spremlja uresničevanje Gospodarskega načrta in 
po potrebi sprejme eventualne korekcije, v kolikor bi to narekovala narava dela in 
poslovne potrebe, prav tako lahko NS v okviru razpoložljivih sredstev in v primeru 
potrebe spremeni program investicij in naložb. 

 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 3: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji  

SKLEP: 
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3. Občinski svet daje soglasje k najetju kredita za sofinanciranje investicij v letu 2024 v 
višini do 200.000 EUR. 

 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 4: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji  

SKLEP: 
4. Revizijo poslovanja 2024 se poveri firmi Rodl & Partner.  

 
Številka: 354-30/2024 
 
 

AD B   4/2  Elaborat o oblikovanju cene storitev 24-urne dežurne službe v Občini Laško 

 
*odideta Janko Cesar in Marjan Mačkošek (20 prisotnih) 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal direktor JP Komunale Laško Tomaž Novak. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
1. Občinski svet Laško potrjuje Elaborat o oblikovanju cene storitev 24-urne dežurne 

službe v Občini Laško v predloženi vsebini. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2: 

Prisotnih 20 

ZA 20 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
2. Občinski svet Laško sprejme ceno storitev 24-urne dežurne službe v višini 225,65 EUR 

brez DDV oz. 247,09 z DDV. 
 
Številka:  354-31/2024 
 
 

AD B  4/3  Predlog Odloka o določitvi takse za obravnavo zasebnih pobud za spremembo  
                  namenske rabe prostora v občinskem prostorskem načrtu Občine Laško – 1.   
                  obravnava 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Danijela Bevk Knez.  
 
*prideta Janko Cesar in Marjan Mačkošek (22 prisotnih) 
*odide Janja Sluga (21 prisotnih) 
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V razpravi je bilo postavljeno vprašanje, zakaj se uvaja ta nova taksa oz. kakšen je namen tega? Ali 
je toliko vlog za spremembo namembnosti, da se jim ne da slediti? 
 
Pojasnjeno je bilo, da je bilo takso za ta namen potrebno plačati že do sedaj, vendar je bila le-ta 
nižja. ZUreP-3 nam daje možnost, da zaračunamo to, višjo takso. Vsako od pobud mora občinski 
uslužbenec obravnavati, zavzeti stališče in ga utemeljiti, pripraviti strokovne podlage za nosilce 
urejanja prostora. Vlog je veliko, tako da so za spremembo OPN zainteresirani tako občani kot 
lokalna skupnost. Postopek spremembe OPN pa je dolgotrajen in stroškovno visok.  
 
Glede na to, da ni bilo pripomb na vsebino odloka, prav tako je predlog odloka potrdil Odbor za 
urejanje prostora in komunalne dejavnosti, je župan predlagal, da se na isti seji hkrati izvede še 
druga obravnava, odlok pa se sprejme v predlagani vsebini.  
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
1. Občinski svet Laško sprejme Odlok o določitvi takse za obravnavo zasebnih pobud za 

spremembo namenske rabe prostora v občinskem prostorskem načrtu Občine Laško 
v  1. obravnavi v predloženi vsebini. Na isti seji se opravi tudi 2. obravnava. 

 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
2. Občinska uprava sprejme Odlok o določitvi takse za obravnavo zasebnih pobud za 

spremembo namenske rabe prostora v občinskem prostorskem načrtu Občine Laško 
v predloženi vsebini. 

 
Številka:  007-02/2024 
 
 

AD B 4/4  Načrt razvoja in vzdrževanja občinskih cest za obdobje 2024-2029 

 
*pride Janja Sluga (22 prisotnih) 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal direktor JP Komunale Laško Tomaž Novak. 
 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da gre za plan v časovnem obdobju 2024-2029, znotraj katerega bi 
bilo potrebno imeti tudi okvirne časovnice za posamezne prioritete, da bi se lahko spremljala 
realizacija. Na Odboru za urejanje prostora in komunalno dejavnost je bilo dogovorjeno, da se 
opredeli prioritete, ki bodo na vrsti letos in prihodnje leto. Prav tako je bilo že na Odboru opozorjeno 
na nekatere napake, ki v gradivu še niso povsem odpravljene (uskladitev tabel).  
 
Predlagano je bilo, da se dokument sprejme, popravke pa se, glede na pripombe, podane že na 
Odboru, v dokument vnese naknadno.  
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V razpravi so sodelovali: Robert Medved – SDS, Matjaž Pikl – SLS, Janko Cesar – SLS, Tomaž 
Novak – JP Komunala Laško, Marko Šantej - župan. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 21 

ZA 21 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško potrjuje Načrt razvoja in vzdrževanja občinskih cest za obdobje 2024 – 
2029 v predloženi vsebini. 
 
Številka:  007-06/2024 
 
 

AD B 4/5   Zaključno poročilo izvedbe projekta Parkirišča za avtodome na Šmohorju 

 
*odidejo Robert Medved, Katja Goluh, Uroš Deželak (19 prisotnih) 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Luka Picej.  
 
Razprave ni bilo.  
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1: 

Prisotnih 19 

ZA 19 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
1. Občinski svet Laško sprejme Zaključno poročilo projekta Izgradnja parkirišča za 

avtodome na Šmohorju v predloženi vsebini. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2: 

Prisotnih 19 

ZA 19 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
2. Občinski svet Laško na podlagi Zaključnega poročila prenese parkirišče za avtodome 

na Šmohorju v vzdrževanje in upravljanje STIK-u Laško. 
 
Številka:  354-46/2017 
 
 

B 5/1  Predlog Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Laško za leto 2023 

 
*pridejo Uroš Deželak, Robert Medved, Katja Goluh (22 prisotnih) 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Nataša Gradišnik Padežnik.  
 
Razprave ni bilo.  
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Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
1. Občinski svet Laško sprejme Odlok o zaključnem računu Občine Laško za leto 2023 

po skrajšanem postopku. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
2. Občinski svet Laško sprejme Odlok o zaključnem računu Občine Laško za leto 2023 v 

predloženi vsebini. 
 
Številka:  410-15/2023 
 
 

B 5/2   Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Laško za leto  
           2023 

 
Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Stanka Jošt.  
 
V razpravi je bilo izpostavljeno sofinanciranje nakupa gasilskih vozil (preglednica 3) – ali gre 
dejansko za sofinanciranje ali za financiranje?  
 
Pojasnjeno je bilo, da gre tu za dve zadevi – za samo vozilo in za opremo v vozilu. Model financiranja, 
ki je v skladu z načrtom razvoja gasilstva, ki tudi predvideva vire financiranja, je naslednji: cca 70% 
investicije se financira iz občinskega proračuna, cca 20% je iz namenskih sredstev preko požarne 
takse, cca 10% zagotovi gasilsko društvo. Posledično je v realizaciji načrta pridobivanja premičnega 
premoženja zapisano, da gre za sofinanciranje nakupa gasilskih vozil. 
 
V razpravi sta sodelovala: Robert Medved – SDS in Marko Šantej – župan. 
 
Izid glasovanja o predlaganem sklepu: 

Prisotnih 22 

ZA 22 

PROTI 0 

 
Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 

SKLEP: 
Občinski svet Laško sprejme Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem 
Občine Laško za leto 2023 v predloženi vsebini. 
 
Številka:  478-37/2022 
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AD B 7 Odgovori na vprašanja in pobude 

 
Občinski svetniki so se seznanili z odgovori na vprašanja in pobude.  
 
Robert Medved – SDS je izpostavil cesto Laško – Rimske Toplice; na prejšnji seji je bilo rečeno, da 
je bil planiran sestanek, ki je bil prestavljen – ali je bil potem realiziran? Če je bil, kakšen je dogovor? 
 
Pojasnjeno je bilo, da je bil izveden operativni sestanek. VOC je predstavil okvirni plan preplastitve 
odsekov državnih cest; pozvani so bili, da pošljejo točne podatke glede obnove, da Občina pripravi 
stališče ali se s predlogom strinja ali se predlaga kaj drugače.  
 
 

AD B 8 Vprašanja in pobude 

 
Vprašanja, ki so bila podani na seji, so bila podrobneje podana tudi pisno in so priloga temu 
zapisniku: 
 

- Roman Tušek – N.Si: 

• Izgradnja optičnega omrežja na podeželju (predvsem zaselki Tevče, Reka, Lahomno 
in Radoblje). Ali je znana časovnica – kdaj se bo pričelo izvajanje del in kdaj je 
predvideno priključevanje končnih uporabnikov? 

• Signal mobilnega omrežja v Tevčah – ali se obetajo kakšne izboljšave (oddajnik na 
Vrhu je sicer izboljšal signal, vendar ne povsod)? Ali se bodo operaterju Telekomu 
pridružili tudi ostali ponudniki oz. operaterji (A1, Telemach)? 

 
Pojasnjeno je bilo, da v naslednjem Laškem biltenu oz. do naslednje seje občinskega sveta 
bo pripravljena informacija glede optičnega omrežja, in sicer glede pričetka del, ki se bodo 
začela na Breznem. Izvajalec je izbran. Konec tedna je predviden sestanek na občini, kjer 
naj bi bila dogovorjena konkretna časovnica.  
 

- Matjaž Pikl – SLS:  

• V imenu občana iz Debra je bilo postavljeno vprašanje v zvezi z odlaganjem 
gradbenih odpadkov in prevozov le-teh na lokaciji Cesta v Debro 32; 

• Kako daleč je projekt v zvezi s stanovanjsko hišo Krivonog? 

• Ali je bila na srečanju županov podana kakšna nova informacija v zvezi s 3. razvojno 
osjo? 

 
V zvezi s problematiko v Debru je občina pozvala lastnika, ki je prenehal z odlaganjem 
odpadkov in zagotovil odvažanje na drugo lokacijo. Za rušitev hiše Krivonog je že pridobljena 
ponudba, izvedena naj bi bila še v prvi polovici leta. Glede 3. razvojne osi je predviden 
nadaljevalni sestanek v Zidanem Mostu. Želja je, da bi se naredila časovnica aktivnosti, 
župani so pripravljeni aktivno sodelovati in pomagati državi, kar je v njihovi moči, da se ta 
projekt vodi naprej.  

 
Na seji so bila podana še naslednja vprašanja/pobude: 
 

- Robert Medved – SDS: 

• Informacija o višina komunalnega prispevka za gradnjo stanovanjskega objekta; 

• Mrliška vežica v Rimskih Toplicah je bila poplavljena – ali so bila pridobljena kakšna 
sredstva za sanacijo? Ali so bila pridobljena sredstva za nabavo opreme za Civilno 
zaščito? 

• Pobuda, da se svetniki na naslednji seji seznanijo z letnim poročilom Policijske 
postaje Laško;  

 



  15 

Pojasnjeno je bilo, da je občinska uprava že prejela Letno poročilo PP Laško, tako da ga bo 
na naslednji seji obravnaval Odbor za družbene dejavnosti in društva. Za izračun 
komunalnega prispevka je občinski upravi potrebno dati konkretne podatke, saj je izračun 
odvisen od tega, na katerem območju je stanovanjski objekt. 

 
- Štefanija Pavčnik – SDS: 

• Pobuda, da se zaradi varnosti in izvedbe zimske službe prestavi cesta na Senožetih 
pri Podpečanu (cesta vodi med hišo in delavnico); 

• Pri OŠ v Rimskih Toplicah sta na spodnjem delu dve igrišči; krajani sprašujejo, če se 
bo namestila protihrupna ograja? 

• Omejitev hitrosti 30 km/h je v Rimskih Toplicah smiselna le pri šoli, drugje ni potrebe; 
 

- Nuša Konec Juričić: 

• Kako kaže z izgradnjo kolesarske steze Celje – Laško? 

• Sanacija glavne ceste Celje – Laško; 
 
Glede glavne ceste Celje Laško je bilo pojasnjeno, da je v okviru rednega vzdrževanja en del 
ceste v letošnjem letu predviden za preplastitev. Kompleksnejša rekonstrukcija zaenkrat še 
ni bila umeščena v državni proračun.  
Zadnji terenski ogled za kolesarsko stezo je bil izveden 6. marca. S soglasodajalci se je iskalo 
ustrezne rešitve. Sledi dogovarjanje z Direkcijo, ni nima predvidenih sredstev (niti ne za 
projektno dokumentacijo). Razmišlja se o tem, da bi občina prispevala sredstva za zaključek  
projektne dokumentacije, s tem da bi se sklenila pogodba z Direkcijo za kasnejšo refundacijo 
sredstev.  
 

- Borut Karl: 

• Ali je že kaj novega v zvezi z izgradnjo gasilskega doma v Jurkloštru? 
 

Pojasnjeno je bilo, da je bila usklajena lokacija, ki je umaknjena z območja kartuzije in ni na 
poplavnem območju. Ker zemljišče ni v celoti v lasti občine, se izvaja postopek odmere 
zemljišča.  

 
 

AD B 9  Razno 

 
Župan je navzoče seznanil s tekočimi aktivnostmi in investicijami ter jih povabil na otvoritev 
prenovljene športne dvorane Tri lilije, ki bo v soboto, 6. aprila. 
 
Naslednja seja občinskega sveta bo predvidoma 8. maja. 
 
 
************************************************* 
Seja je bila zaključena ob 19.50. 
************************************************* 
 
 
Zapisala:                      Župan Občine Laško                                                        
Tanja Grabrijan           Marko Šantej   


